

Kreis Steinfurt

S 252

[vor 1200] im Freigericht zu Hesepe, Kr. Meppen.

[9]
252

Everhardus von Hethen schenkt eine Huſe in der Bjdſt. Dalum, Kippl. Hesepe, an das Kloſter Wietmarſchen.

Notum sit Christi fidelibus tam futuris quam presentibus, quod Everhardus de Hethen ecclesie in Sanctemarierothe mansum unum in Thalamam situm cum assensu heredum suorum contulit, dimidietatem eius pro accepta pecunia, dimidietatem vero alteram cum filia sua libere et absolute tradidit. Insuper et Rozelam cum filiis et filiabus eius dedit. In placito autem Bernhardi comitis in Hasepe habitu hec traditio facta et banno comitis secundum ius terre confirmata est coram idoneis testibus, quorum nomina hec sunt: Frethericus advocatus, qui manu sua eundem mansum cum fratribus suscepit, Alvrierus de Vullen, Heinricus et Jacobus nobiles de Hasepe; Ameko, Razo, Walthardus de Scipestorp, Enno, Faderko, Sigebertus liberi de Lon, et alii quam plures.

Orig. Das große Siegel stellt einen Abt dar mit der Umschrift: Hildebrandus dictus ... in Traiec. Rückschrift: 1. des 15. Jhdts.: To Hesepe; 2. des 16. Jhdts.: Dalmen. IX. Rep. I. 84. Über die Datierung vergl. Urkunde 8.